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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens (online), Mieke Seminck, Patrick Van Waes (online), Erik 
Chevrolet, Johan Permentier, Patrick Van Caelenberghe, Rutger Smith, Geert Verdoodt (online), Jos 
Jacobs, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem, Michael Smits 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 30/1 

Het verslag van 30 januari 2023 wordt goedgekeurd. 
 

2 RESULTAAT 2022 / BUDGET 2023 

Alle projecten zijn goedgekeurd wat een positief effect heeft op het budget. 
Dat geeft een positieve begroting van 24.000. 
 
Bijlage aan de begroting: 
wordt nog geïndexeerd wat zorgt voor nog iets hogere inkomsten in het budget 2023. 
 Bedenking van Geert over het feit dat we onze boetes ook indexeren. Is dit te verantwoorden? 

Het merendeel van de RVB is toch voorstander om deze ook te indexeren. 
 Jos Jacobs vraagt naar de toepassing van de boete voor afwijkende startnummers. Dit geldt 

voor álle organisaties, behalve enkele golazo-wedstrijden waarvoor dit contractueel bepaald 
is. 

 
Balans 2022, resultatenrekening en beheersrekening 2022 worden voorgesteld. 
De Raad van Bestuur keurt deze goed. 
 
Extra: er wordt beslist om van nu af aan niks meer voor te schieten voor de LBFA op internationale 
pre-camps of kampioenschappen. Maar al te vaak is gebleken dat het terugkrijgen van dat geld zeer 
moeilijk verloopt… Daarnaast is er ook vraag naar een Mastercard op naam van de KBAB om mee te 
nemen op dergelijke kampioenschappen zodat geen van beide liga’s moet voorschieten. 
 

3 TOPSPORT 

 Het ziet er naar uit dat er ongeveer 20 atleten naar het EK gaan maar de definitieve selectie 
gebeurt pas komend weekend. 

 Selectiecriteria worden komend weekend besproken dus hopelijk volgende week publiceren. 
 

4 VOORBEREIDING AV: 

 Agenda: de klassieke agenda (zoals bepaald in het I.R. + nieuwe club AVN minus ‘oude’ club 
LIER. Vraag: voorzien we een extra inhoudelijk hoofdstuk over strategie? -> JA 
Mieke voegt er nog aan toe dat er ook een deel Topsportbeleid/financiën gebracht zou 
moeten worden. Alleen… in welk kader dit uiteen zetten? Rutger zelf? Of beter een 
bestuurder? 
Het is alleszins nooit de bedoeling dat een personeelslid ter verantwoording gebracht wordt 
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voor een AV. Het is altijd de Raad van Bestuur die garant staat voor het beleid. Daardoor zou 
het dus ook een bestuurder moeten zijn die dit brengt. 

 Stemming en registratie: er zal opnieuw online geregistreerd moeten worden voor 
aanwezigheid. Voor de stemming (en om te garanderen dat men enkel ter plaatse kan 
stemmen), zou per club een kaartje met link, login en wachtwoord gegeven worden. De 
kaartjes ‘JA, NEE en blanco’ blijven behouden. 

 Wijzigingen Statuten en IR: Ludwig stelt het document voor. 
 Tuchtprocedure 

 

5 MAIL PETER ER/BR EKIDEN 

European Athletics heeft een Europees Record Ekiden erkend maar dit wordt niet als Belgisch Record 
erkend. 
Peter Robbens vindt dit zeer jammer voor de betrokken atleten, ook al is dit geen A-discipline, het 
blijft een straffe prestatie. 
De nationale commissie is het hier niet over eens geraakt door een staking van stemmen. (meer 
bepaald: de LBFA gaat niet akkoord). 
Onze federatie betreurt deze situatie ten zeerste. 
 

6 ERKENNING NIEUWE RECREANTENVERENIGING AVN 

De RVB erkend deze nieuwe recreantenvereniging. 
Zij is actief vanaf 17 februari 2023. 
 

7 FEEDBACK COMMISSIES 

7.1 BC Competitie 

 Enkele agendapunten van de Masterscommissie 
 Tijdschema’s opgesteld voor de VAL-interclubs. 

 

7.2 BC Jeugd 

 Kort overleg met de BC Competitie omtrent een vraag omtrent het inrichten van een JM 
Pup/Min met Cadetten én ook nog een JM Kan/Ben eraan gekoppeld. De combinatie van deze 
3 blijft onmogelijk gezien praktische problemen wat betreft juryleden. 

 Vraag naar BC Competitie om meer inspraak te hebben bij het toekennen van de 
organisatoren bij de Pup/Min-interclubs. Daarover is een akkoord. 

 Liesl en Owen zijn intussen bezig aan de regiovergaderingen omtrent de toekomst voor 
Pupillen/Miniemen. 

 Vanuit de AV PC’s waren enkele punten aangehaald wat betreft de werking BC Jeugd. Hierop 
heeft Johan contact opgenomen met het PC West-Vlaanderen voor opvolging. 

 
Patrick VC vraagt of de uiteenzetting van de Pup/Min-toekomst ook eens voorgesteld kan worden aan 
de BC Competitie. 
 

7.3 BC Recreatie 

Geen vergadering geweest. 
 
 
 

8 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 Algemene Vergadering: 18 maart 2023 
 27 maart 2023 (voorziene datum valt samen met de AV VSF) - > verzet naar 20 maart 2023!  
 24 april 2023 
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9 VARIA 

 BK A.C.: er zijn 2 kandidaten: beide clubs worden x-aantal vragen voorgelegd om te kunnen 
vergelijken. 

 De vzw Atletiek Vlaanderen zal worden ontbonden 
 Onze federatie is tot op heden nog altijd lid van VETA (Vereniging voor Elektronische 

Tijdsregistratie Antwerpen) om af en toe extra materiaal te gebruiken voor tijdsregistratie. 
Blijven we hier lid van?  

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Raad van Bestuur 
(30/01/2023) 

Patrick Van Waes en 
Patrick Van 
Caelenberghe 

Procedure BR 5.000m 
Master op Flanders Cup 
OEH 

Beiden verlaten de 
vergadering. 

    
    
 
 


